
Frå: Børge Brundtland <Borge.Brundtland@industriutviklingvest.no>
Sendt: Thursday, September 8, 2022 1:59:21 PM
Til: Lars Fjeldstad <Lars.Fjeldstad@osteroy.kommune.no>
Kopi: Hjalti Heimir Gislason <hjalti.heimir@gmail.com>
Emne: SV: Osterøyprosjektet 
 
Hei og takk for flott tilbakemelding!
 
Eg har i vedlagte skriv svart ut de spørsmål dere hadde. 
 
Ta kontakt dersom noe er uklart
 
 
Mvh
Børge Brundtland
Daglig leder
Hagellia 6, Knarvik
Tlf. 41 16 39 08
www.industriutviklingvest.no

 

Fra: Lars Fjeldstad <Lars.Fjeldstad@osteroy.kommune.no> 
Sendt: onsdag 7. september 2022 17:10
Til: Børge Brundtland <Borge.Brundtland@industriutviklingvest.no>
Kopi: Hjalti Heimir Gislason <hjalti.heimir@gmail.com>
Emne: Osterøyprosjektet
 
Hei Børge!
 
Eg har og varaordføraren på kopi på denne e-posten. 
 
Søknaden frå IUV om driftstilskot vart i dag handsama i formannskapet på Osterøy. Eg gjer merksam på 
at den endelege avgjerda vil verte tatt i heradsstyret om ei veke, men handsaminga i formannskapet er 
eit godt frampeik på korleis den handsaminga vil gå. 
 
Heile formannskapet viste stor begeistring for IUV sitt allereie utførte arbeid på Osterøy og det var 
samrøystes einigheit om at dette prosjektet er noko me ynskjer å vidareføra. 
 
Men det var litt usikkerheit rundt korleis me best innrettar dette samarbeidet. Osterøy Utvikling har 
uttalt eit ynskje om at det er dei som skal stå som avtalepartnar og at midlane til IUV skal kanaliserast 
gjennom Osterøy Utvikling. Altså ei ordning der Osterøy kommune betalar pengane til Osterøy Utvikling 
og at dei då sender desse pengane vidare til IUV. 
 

https://eur03.safelinks.protection.outlook.com/?url=http%3A%2F%2Fwww.industriutviklingvest.no%2F&data=05%7C01%7Crunar.ludvigsen%40osteroy.kommune.no%7C9659a4ea1e5e4918224e08da919390af%7Cf9d6e533ea404f4593e6f28ff10ace53%7C0%7C0%7C637982360220708731%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C3000%7C%7C%7C&sdata=mTAMif7NltsQ8rNz29wfB0sskyOpS00RNGxqqNUVDR8%3D&reserved=0


Som du allereie veit er det Osterøy Utvikling som er "næringsavdelinga" til Osterøy kommune. Så det er 
ikkje ein unaturleg tanke for meg at ei slik kanalisering er den rette måten å innretta dette på. Det same 
meinte forøvrig eit fleirtal i formannskapet i dag. Men uavhengig av om det ender med ei kanalisering 
eller ikkje, så er det ei forventning frå politikarane i Osterøy at Osterøy Utvikling skal ha ei rolle i 
samarbeidet. 
 
Men sidan IUV som part i saka ikkje har fått høve til å uttale seg om akkurat dette punktet ynskjer eg ei 
skriftleg tilbakemelding frå deg/selskapet om dette. 
 
Sentrale spørsmål som ynskjast besvart er:
 
Vil Osterøy Utvikling som avtalepart og formell utbetalar av stønaden til IUV styrke eller svekke søknaden 
dykkar til SIVA? Eller vil det ikkje utgjere noko forskjell? 
 
Er det Osterøy Utvikling eller Osterøy kommune de primært ynskjer som avtalepartner? Eller det 
likegyldig? (Osterøy Utvikling er jo eit selskap 100% eigd av Osterøy kommune, så slik sett kan ein jo 
argumentera for at Osterøy Utvikling "er" Osterøy kommune)
 
Om de primært ynskjer samarbeid med Osterøy kommune, korleis ser de for dykk av Osterøy Utvikling 
kan involverast i "Osterøyprosjektet" som Osterøy kommune sin utstrekte arm og de facto 
næringsavdeling?
 
Eg håpar de kan besvara dette skriftleg med eit skriv som kan leggast fram for politikarane før dei skal ta 
si endelege avgjerd i heradsstyret om ei veke. 
 
Ta kontakt om noko er uklårt. 
 
Beste helsing
Lars Fjeldstad
 
Få Outlook for iOS

https://eur03.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Faka.ms%2Fo0ukef&data=05%7C01%7Crunar.ludvigsen%40osteroy.kommune.no%7C9659a4ea1e5e4918224e08da919390af%7Cf9d6e533ea404f4593e6f28ff10ace53%7C0%7C0%7C637982360220708731%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C3000%7C%7C%7C&sdata=eEr%2FqukgO%2BRtUO%2BHEymLvC5IxWvgImZ0lAMjKMVE%2F34%3D&reserved=0

